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Zápis 
z 2/2016 zasedání Zastupitelstva městyse Heraltice, 

konaného dne 7.3.2016, od 18:30 hodin. 
 
Den a místo konání: 7.3.2016 , budova úřadu městyse Heraltice, kancelář starosty 
Hodina zahájení a ukončení: 18:30 – 20:40 hod. 
Jména urč. ověřovatelů zápisu: , Ing. Ježek Jaromír, Diviš Jiří 
Jména přítomných členů ZM: Mgr. Bobek Josef, Diviš Jiří, Ing. Ježek Jaromír, Ježek Miroslav, Krátká  
Naďa, Málek Tomáš, 
Jména omluvených členů ZM:  Koukal Jiří 

Jména pozvaných na zasedání ZM: - Lazárková I., Mgr. Bartheldy, Ing. Ježek P. 
Veřejnost  :  0 

 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva městyse Heraltice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18.30 hodin starostou městyse  p. Tomášem Málkem („dále jako„starosta“). 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu s § 91 odst. 1 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace podle § 93 
odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Úřadu městyse Heraltice zveřejněna v souladu 
se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 26.2.2016 do 7.3.2016.  Současně byla 
zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 
Starosta dále konstatoval, že přítomno je 6 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu Ing. Jaromíra Ježka a Jiří Diviš, 
a zapisovatelem p. Tomáše Málka. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným občanům. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice určuje ověřovateli zápisu Jiřího Diviše  a Ing. Jaromíra Ježka. 
Zapisovatelem určuje Tomáše Málka. 
 
Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 
Schválení programu: 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.  
 
Starosta informoval zastupitele o doručení žádosti o projednání smlouvy od firmy ZMES. 
Navrhuje proto doplnit č.8. Smlouva č.: 1030027883/001 o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene - Eon 
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Před hlasováním dal Starosta možnost vyjádřit se přítomným občanům. Starosta dal hlasovat 
o návrhu programu. 
 
 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice schvaluje následující program zasedání: 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2. Schválení programu a zápisu z minulé schůze 
3. Schválení hospodářského výsledku ZŠ a MŠ a rozdělení do fondu 
4. Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ 
5. POVV 2016 -  montovaná hala. 
6. Návrh smlouvy EON  o věcném břemeni č. JI-014330034485/001 
7. Návrh smlouvy EON  o věcném břemeni č. JI-014330035256/001 
8. Smlouva č.: 1030027883/001 o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene - Eon 
9.Různé 
10. Závěr 
 
Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 
 
 

Bod I – Schválení hospodářského výsledku ZŠ a MŠ a rozdělení do fondu 
 

Se zprávou seznámil přítomné členy ZM ředitel školy Mgr.Bartheldy (-příloha č. 2.) 
ZM schvaluje zisk v hlavní činnosti ve výši 86 997,40 Kč a zisk ve vedlejší činnosti ve výši 
13 172,35  Kč. Celkový zisk ve výši 99 510,05 Kč . 
Celkový výsledek hospodaření za r. 2015 tedy činní 99 510,05 Kč. ZŠ a MŠ Heraltice požádalo 
ZM o převod hospodářského výsledku za r. 2016 ve výši 99 510,05 Kč do rezervního fondu ZŠ 
a MŠ. Tato částka bude použita na nákup vybavení školy.  Písemná zpráva o výši schváleného 
příspěvku pro ZŠ a MŠ Heraltice a o výši převodu hospodářského výsledku, který si ZŠ a MŠ 
Heraltice převede do rezervního fondu, bude odeslán řediteli školy do týdne od schválení 
této žádosti.  
Ředitel školy poděkoval zastupitelům za podporu školy a seznámil zastupitele s plánovanými 
projekty z různých fondu. 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice  
a) schvaluje výsledek hospodaření ZŠ a MŠ Heraltice za rok 2015 a jeho převod do rezervního 
fondu. 
b)  schvaluje pravidelný měsíční příspěvek na provoz ZŠ a MŠ na rok 2016 . 
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Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 
 
 

Bod II – Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ 
 
Starosta předal slovo účetní p. Lazárkové a  řediteli školy Mgr. Bartheldymu. Předali 
zastupitelům podklady (-příloha č. 1.) s byli seznámeni s jejím obsahem.  
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse schvaluje  účetní závěrku ZŠ a MŠ Heraltice ke dni 31.12.2015. 
 
Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 
 

 
 

Bod III – POVV 2016 -  montovaná hala. 
 
Starosta informoval zastupitelé o vyhotovení vizualizace stavby Ing. Ježkem Pavlem, kterého 
pozval na zastupitelstvo. Zastupitelům byly předloženy studie projekty, které Ing. Ježek P. 
komentoval. Vyjádřil zde názor, zda místo montované prefabrikované haly nepostavit halu, 
která by byla vyrobena na zakázku z tradičních materiálu, aby byl zachován architektonický 
ráz obce. Dále zde navrhl i dopravní úpravu lokality zahrnující parkovací místa před 
prodejnou Jednoty a propojení na silnici III. Třídy. Zastupitelé kladli jednotlivé otázky, na 
které jim Ing. Ježek P. odpovídal.  
P. Krátká vyslovila názor, zda halu spíše neumísti k opačné straně pozemku u vjezdu do obce.  
Ostatní zastupitele tento návrh nepodpořili. Na závěr vyzval starosta zastupitele, aby se 
vyjádřili, zda s návrhem Ing. Ježka P. na realizaci haly souhlasí. Nikdo nevyjádřil negativní 
stanovisko. Starosta oznámil, že začnou přípravy pro stavební povolení této haly dle této 
studie.  
 

Vzato na vědomí 
 

 
Bod IV – Návrh smlouvy EON  o věcném břemeni č. JI-014330034485/001 

 
Starosta informoval o zaslaní návrhu smlouvy, které se týkají přípojky podzemního vedení ke 
ČOV : NN přip.kabel přípojka, která se týká parc. č. 1329/4 a 1370 v k.ú. Heraltice. 
Informoval, že kabel byl zde veden v roce 2013 a nyní slouží jako samostatná přípojka pro 
kostel namísto vedení přes budovu městyse. Předložil smlouvu k nahlédnutí nechal o 
schválení smlouvy hlasovat.  
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Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 

Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo městyse Heraltice:  
a)  schvaluje návrh smlouvy EON  o věcném břemeni č. JI-014330034485/001 
b) ukládá starostovi, aby podepsal smlouvu 
 
Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 // Zdrželi se 0// 
Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 
 
 

Bod V – Návrh smlouvy EON  o věcném břemeni č. JI-014330035256/001 
 
Starosta informoval o zaslaní návrhu smlouvy, které se týkají přípojky podzemního vedení ke 
ČOV : NN přip.kabel přípojka, která se týká parc. č. 1312/2 a 1312/27 v k.ú. Heraltice.  
Informoval, že kabel byl zde veden v roce 2013 a nyní slouží jako samostatná přípojka pro 
kostel namísto vedení přes budovu městyse. Předložil smlouvu k nahlédnutí nechal o 
schválení smlouvy hlasovat.  
  
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 

Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo městyse Heraltice:  
a)  schvaluje návrh smlouvy EON  o věcném břemeni č. JI-014330035256/001 
b) ukládá starostovi, aby podepsal smlouvu 
 
Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 // Zdrželi se 0// 
Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

 
 

 
Bod VI –  Smlouva č.: 1030027883/001 o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene - Eon 
 
Starosta informoval o zaslaní smluv, které se týkají věcných břemen při využití kabelového 
vedení NN pro novostavbu RD Lhotský na pozemcích městyse.  Starosta předložil 
zastupitelům k pročtení návrhy smluv,  informoval zastupitele, které pozemky jsou těmito 
smlouvami dotčeny a jaká je náhrada za vložení věcného břemene.   
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Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 
 
 

Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo městyse Heraltice: 
a) schvaluje Smlouvu i smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č.  1030027883/001 od 
E.ON Distribuce a.s.  
b) ukládá starostovi, aby podepsal výše psané smlouvy 
 
Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

 
 

Bod VII - Různé 
 
 
 
Starosta oznámil zastupitelům, že nechal provézt studii na revitalizaci vodní nádrže – 
Koupaliště firmou AXION engineering s.r.o., kterou předložil zastupitelům s vyhodnocením 
možnosti čerpání dotace z programu OPŽP. Informoval zastupitele o možnosti realizovat 
tento projekt projekt v letech 2017 – 2018.  Starosta požádal zastupitele, aby se seznámili 
s touto studí , s tím že o tomto projektu se bude bavit na některé další schůzi ZM. 
 

Vzato na vědomí 
 

Starosta informoval zastupitelé o zvýšení nákladů fakturace za Sběrné dvory, která byla 
vyhotovena za poslední půl rok. Tento nárůst byl způsoben velkým nárůstem nebezpečného 
odpadu. Informoval zastupitelé, že jde zřejmě o ojedinělý případ. Zároveň odpovídal 
zastupitelům na jednotlivé otázky na odpadové hospodářství v obci.  
 

Vzato na vědomí 
 
Starosta informoval zastupitele o situaci ohledně pozice hrobníka místního hřbitova. U 
posledních pohřbů, které proběhly na místním hřbitově, byl proveden výkop hrobů firmou 
Pietas Visibla. Starosta informoval, že by se dle toho, měl upravit pohřební řád a stanovit, 
kdo bude tuto práci vykonávat. Místostarosta vyjádřil názor, zda tím nebudeme pozůstalým 
ztěžovat pohřeb, pokud si vyberou jiný pohřební ústav než Pietas Vysibla. Vyzval starostu, 
aby zjistil, jak tento problém řeší okolní obce.  
 

Vzato na vědomí 
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Starosta informoval zastupitele o stavu kanalizace v Podheralticích zejména o čerpací jímce, 
kdy na minulých schůzích byly vzneseny dotazy na časté spínání a množství čerpaného kalu. 
Starosta předložil vypracovaný graf  od VAS Třebíč ze které je patrno, že čerpací jímka spíná a 
vypíná v rozsahu 30 cm hladiny. Dále informoval o kamerové zkoušce, která proběhla na 
popud prolínání spodních vod do kanalizace. Kamera objevila netěsnost u spoje plastové 
trubky a betonové šachty  u čp.87. O tomto stavu je informován  provozovatel VAS, a bude 
toto řešit v rámci reklamace se zhotovitelem stavby.  
 

Vzato na vědomí 
 
Starosta informoval zastupitele o stavu obecního lesa, informoval o schůzce s revírníkem a 
místostarostou, kde se jednalo o nutnosti mýcení a prořezávky lesního porostu , která plyne  
z hospodářského plánu a také stav lesa při současné kalamity kdy je les napaden škůdcem. 
Zároveň informoval o potřebě vybavit traktor Lambo navijákem na dřevo, které by 
usnadňovalo práci v obecních lese. Zastupitelé souhlasili, aby byly v rámci rozpočtu využity 
prostředky pro nákup tohoto vybavení. Výběr zajistí místostarosta. 
 

Vzato na vědomí 
 
 
Starosta informoval o postupech prací na stavbách domu čp. 64 a přístavby kabin. Díle pak 
informoval o dalších postupech a realizací stavby.    
 
 

Vzato na vědomí 
 

INTEPELACE 
 

p. Koukal 
---- 

 
p. Ježek M.  
Se dotazoval na stav webových stránek. Zda se bude pokračovat v ve výstavbě nových 
webových stránek městyse. Starosta jej informoval že z důvodů jiných projektů neměl čas se 
tímto více zaobírat a přislíbil dokončení nových webových stránek. Dále se místostarosta 
dotazoval na kulturní akce v obci jako sraz rodáků a vítání občánků. Vyzval, aby se tyto akce 
znovu zavedly. Starosta jej informoval, že v současné chvíli se chystá kulturní program 
k pálení čarodějnic. Místostarosta dále informoval o průběhu podání žádosti o zásahové 
vozidlo SDH.  
p. Diviš  

---- 
 

 
Mgr. Bobek   

---- 
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p. Krátká 
 
Podpořila vítání občánku. S tím že v některých obcí vysazují při této příležitosti stromky. 
 
Ing. Ježek J. 

---- 
 
 
  
 
Starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 20:40 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:      Zapsal: 
 
 
…………………………….        ……………………………….  
Ing. Ježek Jaromír      Málek Tomáš 
 
 
…………………………….   
Jiří Diviš 


